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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzata 
Városfejlesztési, Innovációs és  
Környezetvédelmi Bizottság 
 

Jegyzőkönyv 
készült a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság  

2024. május 7-én 15.00 órakor tartott rendes nyílt üléséről 
 

Ülés helye:  Polgármesteri Hivatal II. emeleti ülésterme 
 Budapest IX. ker., Bakáts tér 14. 
 
Jelen vannak: Árva Péter elnök, 
 Szilágyi Zsolt, 
 Dr. Mátyás Ferenc, 
 Takács Máriusz, 
 Gyurákovics Andrea, 
 Mezey István (igazoltan távol), 
 Emődy Zsolt, 
 Kovács András,  
 Gulyás Mihály, 
 Dr. Kulpinszky Eleonóra,   
 Zubonyainé Pelka Zsuzsanna tagok. 
 
Hivatal részéről: Reiner Roland alpolgármester, Dr. Ruzsits Ákos Jenő aljegyző, Romhányi Ildikó irodavezető, 
Rimovszki Tamás irodavezető, Maczák Johanna főépítész, Rónaszéki Bertalan a Főépítész Iroda munkatársa, Szili 
Adrián irodavezető, dr. Solt Péter irodavezető-helyettes, dr. Sotkó Béla irodavezető, Nehéz Jenő informatikus, 
Benkő Irén Erzsébet jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: Tibolya Katalin a Manolli Kulinária Kft. képviseletében. 
 
 
Árva Péter: Üdvözlök mindenkit. Megállapítom, hogy a bizottság 9 fővel határozatképes, az ülést 15.00 órakor 
megnyitom. A napirenddel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom, hogy a Paletta Kft. részéről van itt 
egy érdeklődő, magunktól a tájékoztatókat nem vesszük fel a napirendre, de kérem, hogy az Sz-189/024. sz. – 
„Tájékoztató a Tompa utca 28. szám előtti megrongált közterületi zöldterület helyreállításáról” című tájékoztató 
kerüljön fel a napirendre 1. napirendi pontként, hogy ne kelljen a vendégünknek várnia. Kérdezem, hogy van-e 
bárkinek napirend előtti hozzászólása? Zubonyainé Pelka Zsuzsanna jelentkezik. Kérem, hogy szavazzunk a 
napirendről a módosítással együtt.  
 
A Bizottság a napirenddel kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 
 
VIK 52/2024. (V.7.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
         
1./ Tájékoztató a Tompa utca 28. szám előtti megrongált közterületi zöldterület helyreállításáról 
 Sz-189/2024. sz. előterjesztés  

Előterjesztő: Szili Adrián irodavezető 
 
2./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi I.-XII. havi gazdálkodásáról 

(egyfordulóban) 
108/2024., 108/2-5/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
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3./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

109/2024., 109/2/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 

4./ Javaslat a Budapest IX. kerület Gyáli úti volt MÁV lakótelep közműhálózat rekonstrukciójára vonatkozó 
háromoldalú (Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata - Budapest Főváros Önkormányzata - 
MÁV Zrt.) együttműködési megállapodás megkötésére 

122/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

5./ Javaslat a Képviselő-testület 2024. II. félévi munkatervére 
123/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
6./ Javaslat a VIK 47/2024. (IV.16.) sz. határozatának visszavonására 

Sz-202/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Árva Péter elnök 

                                                                                                                                                   (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Gulyás Mihály Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Kovács András Igen 
Dr. Kulpinszky Eleonóra Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Szilágyi Zsolt Igen 
Takács Máriusz Igen 
Zubonyainé Pelka Zsuzsanna Igen 
Emődy Zsolt Távol 
Mezey István Távol 
 
   
NAPIREND ELŐTTI HOZZÁSZÓLÁS: 
 
Zubonyainé Pelka Zsuzsanna: Szeretnék elbúcsúzni a Bizottság tagjaitól, mert utolsó alkalommal vagyok most 
itt bizottsági ülésen, mert a Lokálpatrióta Egyesületből a mai napon kiléptem. Így az Elnökség visszahív a Bizottság 
tagjai közül, egy új tagok fog majd a Képviselő-testület megválasztani helyettem. Nagyon szeretném megköszönni, 
hogy tanulhattam a Bizottság tagjaitól és itt lehettem a tagok között. Reméljük, hogy majd fogunk még találkozni 
több taggal itt októberben is, nagyon várom majd a közös munkát. Mindenkinek köszönöm szépen. 
 
dr. Mátyás Ferenc (Ügyrend): Azért kértem ügyrendet, mert ehhez másképpen nem tudtam volna hozzászólni. 
Nem értek egyet azzal, hogy gyakorlatilag egy rendes bizottsági ülésünk lesz szeptemberben, és most az utolsó 
előtti képviselő-testületi ülésen határozzon úgy a Képviselő-testület, hogy megszünteti a bizottsági tagsági jogát, 
majd kinevez egy új tagot, túráztatja a teljes Hivatalt, mert vagyonnyilatkozatot kell tennie és minden. Gyakorlatilag 
a felhatalmazása egy darab bizottsági ülésre fog kiterjedni. Nyilván ez a Tisztelt Képviselő-testületek lesz majd a 
mérlegelési hatásköre, hogy meglépi-e. Nem tudok itt lenni a Képviselő-testületi ülésen, de ha itt lennék, akkor 
biztosan nem támogatnám ezt az előterjesztést. 
 
 
 
 
 
 



3 

 

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 
1./ Tájékoztató a Tompa utca 28. szám előtti megrongált közterületi zöldterület helyreállításáról 
 Sz-189/2024. sz. előterjesztés  
               Előterjesztő: Szili Adrián irodavezető 
 

Árva Péter: Van egy vendégünk, szavaznunk kell arról, hogy neki szót adjunk.  
 
VIK 53/2024. (V.7.) sz. 

Határozat 
A Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy hozzászólási lehetőséget biztosít 
Tibolya Katalinnak, aki itt van a Manolli Kulinária Kft.részéről. 
Határidő: 2024. május 7. 
Felelős: Árva Péter elnök 

 (9 igen, egyhangú) 

A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 

 
Árva Péter Igen 
Gulyás Mihály Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Kovács András Igen 
Dr. Kulpinszky Eleonóra Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Szilágyi Zsolt Igen 
Takács Máriusz Igen 
Zubonyainé Pelka Zsuzsanna Igen 
Emődy Zsolt Távol 
Mezey István Távol 
 
 
Tibolya Katalin: Korábban, azt hiszem, december folyamán volt egy előterjesztésünk a Tompa utca 28. szám előtti 
zöldterülettel kapcsolatban, ahol a Bizottság azt fogadta el, hogy a cégünk vállalja, hogy április 30-i határidővel a 
Bizottság által elfogadott beültetést megvalósítja. A tájékoztató tulajdonképpen arról szól, hogy részünkről ez 
megtörtént, és a Hivatallal történő egyeztetés megvalósult. Leegyeztettük az elültetett növényeket, a terület 
állapotát, és alapvetően az átadás-átvétel megtörtént. Az általunk vállaltakat elvégeztük. 
 
Árva Péter: A magam részéről eléggé sokat jártam ott, elég sokáig volt ez a terület nagyon tar, most kezd alakulni, 
de az sem az az állapot, ami az igazi, a növényeknek kell egy kis időt adni, hogy ez jó legyen. Nem tudom, hogy 
miért kellett ez a hosszú procedúra, miért nem lehetett ezt előre egyeztetve megcsinálni? Kérem, hogy a következő 
alkalommal ez ne így, hanem a Hivatal munkatársainak a bevonásával, velük egyeztetve, esetleg körzetes 
képviselővel egyeztetve történjen. Örömmel segítünk megfelelő mederbe terelni ezeket a dolgokat, szerintem 
nagyon kellemetlen volt ez a közel két éves procedúra. 
 
A Bizottság a napirenddel kapcsolatosan határozatot nem hozott. 
 
 
2./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi I.-XII. havi 

gazdálkodásáról (egyfordulóban) 
108/2024., 108/2-5/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Árva Péter: Kérdés, észrevétel nincs, kérem, szavazzunk a 108/2024. sz. előterjesztésről. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
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VIK 54/2024. (V.7.) sz. 
Határozat 

A Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
108/2024. – „Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi I.-XII. havi 
gazdálkodásáról (egyfordulóban)” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Árva Péter elnök 

 (6 igen, 3 tartózkodás) 

A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 

 
Árva Péter Igen 
Gulyás Mihály Igen 
Kovács András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Szilágyi Zsolt Igen 
Takács Máriusz Igen 
Gyurákovics Andrea                                                            Tartózkodott 
Dr. Kulpinszky Eleonóra                                                      Tartózkodott 
Zubonyainé Pelka Zsuzsanna                                             Tartózkodott 
Emődy Zsolt                                                                         Távol 
Mezey István                                                                        Távol 
 

 
3./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

109/2024., 109/2/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Árva Péter: Egyetlenegy kérdésem lenne a Haller téri projekt folytatásával kapcsolatban, ami volt előttünk, hogy 
hogyan tovább a tervezés, és elég kellemes konszenzus alakult ki. Egyhangú szavazással döntöttünk a hogyan 
tovább irányról. Az a kérdés, hogy ennek a finanszírozását hogyan látja Alpolgármester úr? 
 
Reiner Roland: Igen, a Bizottság döntését követően a szakiroda egyeztetett a tervező céggel. Ők viszonylag 
hosszú ideig gondolkodtak a „hogyan továbbon” azok alapján, amiket itt a Bizottság meghatározott. Valamikor 
április elején lett megkötve az új tervezési szerződés annak megfelelően, amiket itt a Bizottság megfogalmazott. 
Nyilvánvalóan azzal a reális kerettervezéssel, amit szintén a Bizottság megfogalmazott. Most úgy látom a 
határidőkből, hogy szeptember előtt nem lesznek tervek. Azért nincs ebben a mostani költségvetési fordulóba 
beállítva plusz pénz, amint meg vannak a tervek, és meglátjuk, hogy mennyi, ugyanúgy visszajön a Bizottság elé, 
és azután be lehet állítani ezt a költséget.  

 
Árva Péter: Számomra ez így megnyugtató és elfogadható, a körzetes képviselő is bólogat. Akkor ezen a kérdésen 
lépjünk tovább.További kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 109/2024. sz. előterjesztésről. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
 
VIK 55/2024. (V.7.) sz. 

Határozat 
A Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
109/2024. – „Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban)” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Árva Péter elnök 

(6 igen, 2 nem, 1 tartózkodás) 
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A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Gulyás Mihály Igen 
Kovács András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Szilágyi Zsolt Igen 
Takács Máriusz Igen 
Gyurákovics Andrea Nem 
Dr. Kulpinszky Eleonóra Nem 
Zubonyainé Pelka Zsuzsanna                                            Tartózkodott 
Emődy Zsolt                                                                        Távol 
Mezey István                                                                       Távol 
 
 
4./ Javaslat a Budapest IX. kerület Gyáli úti volt MÁV lakótelep közműhálózat rekonstrukciójára vonatkozó 
háromoldalú (Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata - Budapest Főváros 
Önkormányzata - MÁV Zrt.) együttműködési megállapodás megkötésére 

122/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Kimondottan kérdésem van, leginkább a városvezetés felé, hogy van valamilyen írásos 
nyilatkozatunk a  MÁV Zrt-től, vagy Lázár miniszter úrtól? Vagy bármi, ami alapján mi azt gondoljuk, hogy ezt a 
MÁV a kör végén ki fogja fizetni? Nyilván támogatandó, természetesen támogatni fogjuk, de erős kétségem van 
nekem afelől, hogy a MÁV Zrt. ezt ki fogja fizetni. Persze, mi írjuk alá, menjünk oda úgy, hogy mi támogatjuk. 
Szerintem a sorrend rendben van, hogy erről mi mondunk először véleményt, nehogy az legyen már, hogy a MÁV 
Zrt. majd egrecíroztat minket egy képviselő-testületi ülésen. De mi alapján gondoljuk azt, hogy ez a szerződés majd 
így lesz? 
 
Reiner Roland: Abból gondoljuk, és azért tudtuk ezt előterjeszteni, illetve azért tudott a Fővárosnak is a 
napirendjén lennie a múlt héten, mert magát az egyeztetést, tehát a szerződést, a MÁV Zrt. képviselőivel együtt 
alakítottuk ki. Ők azzal a felhatalmazással, amit a Vezérigazgató Úrtól kaptak, azzal véleményezték, és kerültek 
bele ezek a tételek. De kétségtelen, hogy az a formális rábólintás, ami a Főváros esetén és a mi esetünkben egy 
képviselő-testületi döntés, az ő esetükben egy őket felügyelő miniszternek lesz majd a jóváhagyása. 
 
Szilágyi Zsolt: Igen, ezt akartam megkérdezni, mert miniszteri ellenjegyzés kell ahhoz, hogy ez létrejöhessen, 
mert így nagyon jól hangzik, csak ne az legyen, hogy most mindenképpen meg kell szavazni, mert ezt már évek 
óta meg kellett volna oldani. De nekünk van benne 5 százalékunk, és ha egyszer csak úgy gondolják, hogy 
mégsem, mert ott most a MÁV Zrt-nél létszámstop van, úgy oldják meg, hogy átraknak máshonnak embereket, a 
Közútkezelő Zrt-től, innen-onnan. Mi van, hogyha ezt most megszavazzuk, de a másik oldalon nincs a szerződés 
aláírva? Addig olyanról szavazunk, ami nem létezik, a mi 5 százalékunkról és egy fikcióról szavazunk. Ez tényleg 
nagyon jól hangzik az ott élőknek, csak mikor fog megvalósulni? Ezt senki nem tudja. Ezt úgy kellett volna behozni 
a Képviselő-testület elé, és a Bizottság elé a véleményem szerint, mert ez egy nagyon fontos dolog, hogy már 
miniszteri ellenjegyzés ott van a papíron, pecsét, aláírás, a mi aláírásunk. Akkor tudják az emberek, hogy ez most 
indul. Most lebegtetünk majd valamit nekik, és akkor talán egyszer lesz belőle majd valami, ami már húzódik 
évtizedek óta. 
 
Gyurákovics Andrea: Arról nem beszélve, hogy tegnap volt egy bizottsági ülés, az ezzel az üggyel foglalkozó 
szakbizottságnak volt ülése, amelyik előtte márciusban ülésezett. Ott több határozat is elfogadásra került, többek 
között az, hogy mielőtt bárhová elkerül ez a szerződéstervezet, a Bizottság tagjainak, illetve, ha jól emlékszem a 
képviselőknek megküldésre kerüljön. Ez nem történt meg. Senki nem tudott megint semmit, és megint az az 
érzésem, hogy kezdünk megint a városvezetés részéről egy beszorított pozícióba kerülni, hiszen a Főváros előbb 
tárgyalja, mint a IX. kerületi Képviselő-testület, akihez talán még jobban tartozna. Másrészről, a MÁV Zrt. részéről 
nincs még semmilyen írásos visszajelzésünk. A minisztérium részéről nincs visszajelzésünk. Tehát ez azon kívül, 
hogy ez egy nagyon jól fog a kampányban hangozni, ez semmi másra nem való. Ez nem egy érdemi munka. Tehát 
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azért, hogy mi megint IX. kerületi képviselők legyünk a csúnyák és rosszak, hogyha ezt most nem fogjuk 
megszavazni. Már pedig én nem vagyok hajlandó úgy egy olyan előterjesztést megszavazni, mert volt erre már 
példa, hogy ezt csináltuk, és utána nekünk kellett azt a bizonyos valamit visszalapátolni, hogy nincs előkészítve, 
nincs leegyeztetve, nem tudjuk, hogy mi az álláspontja a három fél közül kettőnek, mert elvileg még az itteni 
képviselő-testületi döntést sem tudjuk, de a Főváros már tárgyalja, úgy, hogy a szakbizottság részére, amit be 
kellett volna vonni az egyeztetési folyamatba, úgy, hogy el kellett volna küldeni, mert ez egy határozat volt a 
bizottsági tagoknak, ma reggel, ha jól tudom a Részönkormányzat ülése is foglalkozott ezzel. Nem tudom, hogy mi 
hangzott el ezzel kapcsolatosan, de Varga Úrnak, a Bizottság tagjának elég sok észrevétele volt ezzel a bizonyos 
háromoldalú szerződéssel kapcsolatosan, hogy mi az, ami kimaradt belőle, és mi az, aminek szerepelnie kellett 
volna benne. Tehát ez nem képviseli az ott élőknek az érdekeit, ez egy embernek az érdekeit képviseli most 
perpillanat a kampányban. Ehhez nem vagyunk hajlandók asszisztálni. 
 
Árva Péter: Nem tudom, hogy Aljegyző Úr tudja-e, hogy mi volt a Részönkormányzat ülésén, tud-e erről 
tájékoztatni minket? 
 
dr. Ruzsits Ákos Jenő: Kollégámat, dr. Solt Pétert kérném meg, aki jelen volt a Részönkormányzat ülésén, hogy 
tájékoztassa a Bizottságot. 
 
dr. Solt Péter: Gyakorlatilag vita nélkül szavaztak és elfogadták. 
 
Árva Péter: További kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 122/2024. sz. előterjesztésről. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
VIK 56/2024. (V.7.) sz. 

Határozat 
A Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
122/2024. – „Javaslat a Budapest IX. kerület Gyáli úti volt MÁV lakótelep közműhálózat rekonstrukciójára 
vonatkozó háromoldalú (Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata - Budapest Főváros 
Önkormányzata - MÁV Zrt.) együttműködési megállapodás megkötésére” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Árva Péter elnök 

 (7 igen, 3 tartózkodás) 

A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 

  
Árva Péter Igen 
Emődy Zsolt Igen 
Gulyás Mihály Igen 
Kovács András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Szilágyi Zsolt Igen 
Takács Máriusz Igen 
Gyurákovics Andrea                                                            Tartózkodott 
Dr. Kulpinszky Eleonóra                                                      Tartózkodott 
Zubonyainé Pelka Zsuzsanna                                             Tartózkodott 
Mezey István                                                                        Távol 
   
 
5./ Javaslat a Képviselő-testület 2024. II. félévi munkatervére 

123/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Árva Péter. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 123/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
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VIK 57/2024. (V.7.) sz. 
Határozat 

A Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 
a 123/2024. – „Javaslat a Képviselő-testület 2024. II. félévi munkatervére” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Árva Péter elnök 

 (10 igen, egyhangú) 

A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 

 
Árva Péter Igen 
Emődy Zsolt Igen 
Gulyás Mihály Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Kovács András Igen 
Dr. Kulpinszky Eleonóra Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Szilágyi Zsolt Igen 
Takács Máriusz Igen 
Zubonyainé Pelka Zsuzsanna Igen 
Mezey István                                                                       Távol 
 

 
6./ Javaslat a VIK 47/2024. (IV.16.) sz. határozatának visszavonására 

Sz-202/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Árva Péter elnök 

 
Árva Péter: A Telepy utca 23. szám alatti társasház kért módosítást, amit megszavaztunk, de mégse tudja 
megcsinálni, és jogilag a legegyszerűbb, hogyha ezt az engedélyt, hogy mást csináljon, visszavonjuk.  
 
Takács Máriusz: Csak az a kérdésem, hogy ez min úszott el? Hol úszott el ez a dolog, hol csúszott meg időben 
ez a történet? 
 
Árva Péter: Nem a mi Bizottságunkon csúszott el ez a dolog, mi megtettük azt, amit lehetett. Napirendre vettük. 
Nem tudok erre válaszolni. A ház jelezte, hogy szeretne változtatni. A lejárt határidejű határozatokban válaszként 
az szerepel, hogy: „A Telepy utca 23. szám alatti társasház kapcsolattartója a bizottsági döntést követő napon 
tájékoztatva lett a módosítás elfogadásáról, azonban a közös képviselő jelezte, hogy nem találtak olyan céget, aki 
elvállalta volna az ágyások kialakítását a támogatás felhasználási határidejéig (2024. április 21.) így a módosító 
szerződés megkötésére nem került sor.” Igen, tehát a társasház a bizottsági ülést követően tájékoztatva lett, de az 
idő már kevés volt a végrehajtásra. 
 
Reiner Roland: Csak azt akartam mondani, hogy április 3-án jött az ezzel foglalkozó kollégához a jelzés, aki rögtön 
jelezte bizottsági Elnök Úrnak és nekem, elkészítettük az előterjesztést, de szerintem az az időpont már egy kicsit 
késő volt. 
 
Takács Máriusz: Köszönöm szépen, ez érdekelt, hogy a Hivatalon, rajtunk, vagy min ment el a dolog, de akkor 
valójában egyszerűen csak későn lett benyújtva a kérelem. Ennyi történt. 
 
Árva Péter. További kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-202/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
VIK 58/2024. (V.7.) sz. 
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Határozat 
A Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy a VIK 47/2024. (IV.16.) számú 
határozatát visszavonja. 
Határidő: 2024. május 7. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, egyhangú) 

A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 

 
Árva Péter Igen 
Emődy Zsolt Igen 
Gulyás Mihály Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Kovács András Igen 
Dr. Kulpinszky Eleonóra Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Szilágyi Zsolt Igen 
Takács Máriusz Igen 
Zubonyainé Pelka Zsuzsanna Igen 
Mezey István                                                                       Távol 
 
 
Árva Péter: Nagyon szépen köszönöm a munkát, az ülést 15.24 órakor bezárom. 
 

 
k.m.f. 

 
                                                                                                                                                      Árva Péter 
                                                                                                                                                          elnök 

 
Takács Máriusz 
   bizottsági tag 
 
 
 
Benkő Irén Erzsébet 
jegyzőkönyvvezető 

 


